
 
 

 

Protokoll styrelsemöte 1/2025 
 
 

Tid: 28 januari 2025 kl. 19.00 
Plats: Teams 

 
 
Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Marie Ellinge, 

Palle Werdelin. Agge Pettersson from punkt 6B. 
Frånvarande: Robin Arnmark 

 
 
1.Mötet öppnas.  

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 
Sekreterare: Maritha 
Justerare: Jan 

 
3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 
 
4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll är utskickat  
 

5. Rapporter 
A. Ledningens rapport, MW, MN 
Arbetet med att se över vår dataplattform pågår och vi tittar på olika förslag. Vi 

jobbar med att ta fram en spec. 
 

Utvärdering 2-dagars tävling för Whippet.  
• Tydlig majoritet av tikar, förhållandevis unga hundar.  

• De flesta har tävlat kort-kort och de flesta bara en gång.  
• Hundar har sprungit 2-dagars på totalt 5 banor där Örebro har högsta 

antalet starter.  

• Samtliga ägare uppger att de inte ser någon skillnad på hunden beroende 
på ordningsföljd av distanser, går dock inte att göra en bedömning då det 

är så få som tävlat olika distanser.  
• Inga hundar har blivit skadade dag 2.  
• 6 av ägarna bedömer hundens prestation som bättre dag 2, 11 ser ingen 

skillnad och 1 svarar lite sämre dag 2.  
• Samtliga ägare uppger att de inte ser någon skillnad i påverkan på hund 

vid 2-dagars jämfört med 1-dags tävlande och inte heller någon skillnad 
mellan ung och gammal hund (äldsta hund är 7 år, 1 st).  

• Spridning gällande lämplig frekvens, från varje helg till 2 ggr per år, de 

flesta säger var tredje helg och en gång i månaden.  



 
 

• De flesta förordar distanserna kort-medel - 8 st, 2 säger som nu, 1 säger 

1 kort och sedan valfri distans samt 1 säger alla distanser.  
• 3 av hundarna har även startat 2-dagars på Whippet race.  
• På övrigt svarar 2 att de tycker att ägaren själv kan avgöra, 1 tycker att 

det är ett lyckat test med bra upplägg som det är, 1 säger att denne har 
för liten erfarenhet för att bedöma 

Utifrån ovan utvärdering har FS tagit fram en proposition gällande 2-dagars 
tävling med Whippet till kongressen. 
 

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 
 

 
C. Framtidsgruppen, JH  
 

 
D. Banansvarig, PW 

Alingsås har inte inkommit med åtgärdsplan för innerstaketet, banansvarig 
påminner om att det måste åtgärdas innan nästa säsong startar. Ytterligare en 
påminnelse skickas med tydlighet att de måste inkomma med svar för att få 

sanktion för tävling under säsongen 2025. 
 

Planering för banbesiktningar av FS banansvarig kommer att sättas. 
 
E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

 
F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

En träff med Mats, Martina, Agge och Jinny kommer att bli under vintern. 
 
G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 

Agge jobbar på en manual för hur man registrerar in nya hundar i vårt register. 
 

H. GDPR-ansvarig, MN 
 

I. Utbildningsansvarig, ME 
När det kommit in tillräckligt många anmälda till domarutbildning så kommer det 
att arrangeras en utbildning. Tyvärr har inga nya intresseanmälningar för 

domarutbildning har inkommit. 
 

J. Domaransvarig, MW 
 
6. Styrelsens arbete 

 
6a. SM 2025 MB 

 
6b. Kongress 2025 
Kallelse till kongressen är utskickad inklusive de val som kongressen ska företa.  

 



 
 

Antalet ombud till kongressen baserat på sällskapens medlemsantal 2024 är 

uträknat enligt nedan; 
 
 

2024 
Antal 
medlemmar 

Antal 
mandat 

SHS 98 5 

SDA-
GHK 47 3 

VHS 39 2 

ÖHK 40 2 

NHK 25 1 

7HS 71 4 

CIM 49 3 

SkeHK 39 2 

GHS 40 2 

MiHK 5 1 

  453 25 

 

 
Genomgång av inkomna motioner samt beslut gällande FS svar på motionerna. 

Motioner samt propositioner skickas ut tillsammans med detta protokoll. 
 
6.c. Beslutsliggare 

 
7. Ekonomisk rapport 

171 357 kronor på kontot, inga större utgifter kommer närmaste tiden. 
 
 8. Skrivelser 

8.1.1/2025 Ang utvärdering av klassning Whippet, K Petersson 
Skribenten ställer fråga om utvärdering för klassningen för Whippet ska 

utvärderas efter säsongen 2024. 
FS svar: Vi har tagit emot skrivelsen och anser att det ännu har gått för kort tid 
för att kunna utvärdera nya klassningen. 

 
9. Övriga frågor 

Statistik för övriga raser kommer att tas fram. 
 

10. Kalendarium 
Nästa möte 27 februari 19.00 
 

11. Mötets avslutande 
Mats tackade för ett effektivt och bra möte och avslutade. 


